
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Dísztermében  (4060  Balmazújváros,
Kossuth tér 4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2022. április 13-án
09.00 órakor kezdődő rendkívüli nyílt ülésén.

Jelen vannak: Hegedüs Péter polgármester, Demeter Pál alpolgármester
Béke Imréné, Dobi Sándorné, Ferenczi Mária, Gacsályi Ibolya, Hűse János, Dr. Lajter Ágnes,
Molnár Péter, Nádasdi László, Nagy Tamás képviselők. 

Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  részéről: Dr.  Hajdu  Miklós  jegyző, dr.
Czifráné  dr.  Urgyán  Ilona,  Szabóné  Kovács  Judit  osztályvezetők,  Kordás  Ágnes
projektmenedzser.

Hegedüs Péter polgármester
Tisztelettel  köszöntök  Mindenkit  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének
2022. április 13-i rendkívüli ülésén. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes. A
napirend elfogadásáról kezdeményezek szavazást. 

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület elfogadta az alábbi napirendet: 

Nyilvános ülés
1. Előterjesztés a Képviselő-testület 2022. évi munkatervének módosítása tárgyában

Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester 
2. Előterjesztés  Balmazújváros  Város  Önkormányzata  által  a  Balmazújvárosi  Nefelejcs

Idősek Otthona számára biztosítandó gépjármű használat tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester 

3. Előterjesztés  Balmazújváros  Város  Önkormányzata  2022.  évi  közbeszerzési  tervének
elfogadására
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

1.  napirend: Előterjesztés  a  Képviselő-testület  2022.  évi  munkatervének  módosítása
tárgyában 
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

Hegedüs Péter polgármester
Az előterjesztés arról szól, hogy a Hivatal kéri a Képviselő-testületet  járuljon hozzá, hogy az
április 20-i munkaterv szerinti ülés április 27-én kerüljön megtartásra. Feltorlódtak a feladatok, és
a Hivatal kérte a haladékot, hogy jól előkészített testületi ülés legyen. Március végén meg kellett
tartani a munkaterv szerinti ülést, áprilisban választások következtek, most pedig Húsvét lesz.
Amikor a 2022. évi munkatervet elfogadta a testület, ezeket a tényezőket valószínűleg nem vettük
figyelembe, és ezért szeretné kérni a Hivatal is, hogy a Képviselő-testület járuljon hozzá az egy
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héttel későbbi testületi ülés megtartásához. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése? 

Dobi Sándorné képviselő
2021. december 15-i testületi ülésen fogadtuk el a 2022. évi munkaterv időpontjait. Akkor már
megjelöltük, hogy milyen napirendi pontok lesznek a testületi üléseken. Az április 20-i testületi
ülés  anyagában  azt  jelöltük  meg,  hogy Polgármesteri  jelentés,  Tájékoztató  a  Balmazújvárosi
Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról, a megjelent fontosabb jogszabályokról, Tájékoztató a
település  közbiztonságának helyzetéről,  a  közbiztonság érdekében tett  intézkedésekről.  Itt  Dr.
Berecz József kapitányságvezető lenne az előterjesztő, és kérte, hogy az áprilisi testületi ülésen
legyen tárgyalva a tájékoztató. Az április 20-i testületi ülés anyagában van még az Önkormányzat
Környezetvédelmi koncepciójának elfogadása, Tájékoztató az Önkormányzat tulajdonában álló
forgalomképes  ingatlanvagyonról,  Beszámoló  az  Önkormányzati  Tűzoltóság  Balmazújváros
2021. évi működéséről, valamint a Különfélék. Ezek a napirendi pontok nincsenek előkészítve?
Volt idő december óta, hogy legalább ezeket a napirendi pontokat április 20-án megtárgyaljuk.
Ha már  ünnepről  beszélünk,  hosszú  hétvége  lesz  péntektől  hétfőig.  Ha megkapjuk  ezt  a  hat
napirendi pont anyagát csütörtökön, a Pénzügyi Bizottság ülése hétfői napokon szokott lenni.
Miért  nem lehet  azt  megtartani  kedden?  Akkor  a  következő  héten  lehetne  a  többi  napirendi
pontokat  megtárgyalni,  amit  szeretne  polgármester  úr  elhalasztani  április  27-re.  Ha  vannak
előterjesztések ezeken kívül, amiket felsoroltam, akkor április 27-én tárgyalja meg csak azokat a
testület. 

Ferenczi Mária képviselő
Nagyon  jó  a  kérdés.  Ezek  az  előterjesztések  nincsenek  előkészítve?  Ahogy  körbenézek  a
teremben, látom, hogy meg lesz szavazva, hogy halasszuk el április 27-re az ülést. 

Dr. Hajdu Miklós jegyző
Tisztelt Képviselő-testület! Ahogy polgármester úr is elmondta, egy kérést fogalmaztunk meg. A
Rendőrség  anyaga  megérkezett,  annak  az  előterjesztése  készül.  A  Környezetvédelmi
koncepcióval  kapcsolatban egy szakkérdés  eldöntésére  várunk még,  nem rajtunk múlik,  hogy
kész  van,  vagy  nincs.  Előkészítésre  került  az  üzleti  vagyonnal  kapcsolatos  kimutatás.
Tájékoztatom Önöket, hogy a Rendőrség egyetért azzal, hogy április 27-én tárgyalja a testület a
tájékoztatót, semmiféle problémát nem okozott ez számukra. A Tűzoltóság anyaga is előkészítés
alatt van, megérkezett az anyag. Ezen felül van még 10 anyag. Az a bevett gyakorlat ilyenkor az
önkormányzat  működésénél,  hogy  inkább  összevárják  az  anyagokat  és  ez  a  kérés  talán
meghallgatásra kerülhet a képviselők által, hogy a testületi ülést senki által nem vitatottan egy
héttel később tartsuk. Azon túlmenően, hogy testületi anyagot készít a Hivatal, a napi működést
biztosítja.  Azt  gondoltam,  hogy  a  képviselők  partnerek  abban,  hogy  megértik  azt,  hogy
márciusban tartottunk munkaterv szerinti testületi ülést, majd tartottunk rendkívüli testületi ülést.
A választások során 25-30 köztisztviselő  dolgozott  2  héten  keresztül.  Amit  Önök látnak,  azt
gondolják, hogy április 3-a amikor a köztisztviselők ezzel kapcsolatban dolgoznak, csak ezt az
egy napi munkát jelenti, de ez nem így van. Előtte már két hónappal megkezdődik a munka és az
elmúlt  2-3  hétben  napi  szinten  kellett  foglalkozniuk  a  köztisztviselőknek  a  választás
megszervezésével,  majd  a  lezárásával.  Ebben  szeretnénk,  hogy  partner  legyen  a  Képviselő-
testület. Ha ezt az 5 anyagot kiküldjük, ezt követően van még 12 anyag, amiért rendkívüli ülést
kell  tartani.  Az jobb lenne,  hogy április  27-én tartanánk egy rendkívüli  ülést? Ez szakmailag
indokolatlan  és  megalapozatlan.  Azt  gondolom,  hogy ha  ennyiben nem partner  a  Képviselő-
testület,  hogy elfogadja  azt,  amit  a  hivatalvezető  kér  és  javasol  oly módon,  hogy semmiféle
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sérülést  nem  szenvednének  az  anyagok  megtárgyalásai,  akkor  ezt  tudomásul  veszem.  Az
elmondott tényezők indokolják azt, hogy ezt az ülést én is javaslom április 27-én megtartani. A
képviselők megkapták a munkaterv tervezetét.  Határidőben felhívtuk a figyelmet arra is, hogy
javaslatot tehetnek napirendekre. Egy képviselőtől sem érkezett egyetlen javaslat sem napirendre,
sem időpontra. Megtehettük volna azt is - a Kormányhivatal álláspontjával egyezően - hogy nem
határozzuk  meg dátum szerint  a  képviselő-testületi  időpontokat,  hanem teljesen  törvényszerű
lenne,  ha  az  szerepelne  a  munkatervben,  hogy  április  hónapban,  május  hónapban,  június
hónapban és  ott  lennének felsorolva  a  napirendi  pontok.  Pontosan az Önök érdekében,  hogy
könnyebben tudják tervezni a magánéletüket, illetve a munkájukat a közösségi munka mellett,
határoztuk meg ezeket az időpontokat. Ebben kérnék partneri hozzáállást és segítséget, hogy ezt
közösen meg tudjuk oldani, hogy április 27-re lehessen a testületi ülést tenni. 

Hegedüs Péter polgármester
Van-e még valakinek kérdése? Nem látok erre jelzést. Hozzászólása van-e valakinek? 

Ferenczi Mária képviselő
Szerintem nagyon  gyenge  lábakon  állt  mind  a  két  indok.  Jegyző  úr  megint  elmondta,  hogy
mennyit dolgoznak. Nem tudtuk, hogy április 3-án választás lesz? Azt mondta polgármester úr,
hogy nem vették figyelembe. Azt gondolom, hogy a képviselők - nem mindenki, de van aki - igen
komolyan veszik  a  képviselői  munkájukat  és  nagyon sok időt  fordítanak arra,  hogy egy-egy
testületi  ülésre  fel  tudjanak  készülni.  Azt  mondta  jegyző  úr,  hogy  két  hónapja  készítik  az
anyagokat elő. Nekünk ideadnak 600 oldalt 48 órára, hogy hozzunk benne döntést. 

Hegedüs Péter polgármester
Rosszul idézte jegyző urat, ő a választással kapcsolatban beszélt. 

Ferenczi Mária képviselő
A  választás  nem  befolyásolhatja  azt,  hogy  a  képviselő-testületi  ülés  napirendjét,  vagy  az
időpontját megváltoztassuk. Most megint az lesz a vége, hogy lesz egy testületi ülés április 27-én
és egy több száz oldalas anyagot fogunk kapni. Igenis határozott javaslatom az, hogy az április
20-i  testületi  ülést  tartsuk  meg,  a  rendkívüli  testületi  ülést  pedig  április  27-én.  Ezeknek  az
anyagoknak elő kell lenni készítve. Mi van, ha ma nem jön el a többségi képviselő-testület és
nem fogja megszavazni, hogy toljuk el április 27-re? Azért ülnek itt kötelezően, mert meg kell
szavazni, hogy április 27-én legyen a testületi ülés. Ezt nem javasolom. Maradjunk az eredeti
munkatervnél, az április 20-nál. Amikor elfogadtuk a napirendet, Hűse képviselőtársam jelezte,
hogy Húsvét lesz, ezt sem vettük figyelembe. Akkor jegyző úr talán azt válaszolta, hogy nem
számít,  megtartjuk  a  bizottsági  üléseket  kedden.  Most  probléma,  hogy  kedden  lesznek  a
bizottsági  ülések.  Szerintem  inkább  a  probléma  az  egészben  az,  hogy  talán  nincsenek  is  a
Hivatalban  olyan  szakemberek,  akik  az  előterjesztéseket  előkészítsék.  Elment  a  pályázati
szakreferens,  elment  20  éves  pénzügyi  gyakorlattal  rendelkező  két  szakember,  pénzügyi
irodavezető lassan - mondhatom - évek óta nincs, elment az aljegyző, elmegy jegyző úr a hónap
végén.  Nem  tudom,  hogy  polgármester  úrnak  van-e  valami  elképzelése,  alternatívája  arra
vonatkozóan, hogy a Hivatal hogyan fog tovább működni, hogyan lesz működőképes. Nekem van
javaslatom.  Polgármester  úrnak  meg  kell  fontolnia,  hogy  le  kell  mondania.  Nem  a  hivatali
dolgozóknak kell elhagyni a Hivatalt. 
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Hegedüs Péter polgármester
Ez a tárgyhoz tartozik képviselő asszony? 

Ferenczi Mária képviselő
Igen, a tárgyhoz tartozik, mert nincs, aki az előterjesztéseket elkészítse. Polgármester urat nem
kérem, hanem felszólítom, hogy Balmazújváros lakossága érdekében tegye meg, hogy mondjon
le. 

Hegedüs Péter polgármester
Határozottan  visszautasítom  Ferenczi  Mária  képviselő  asszony  képtelen  megfogalmazását.
Közlöm Önnel, hogy semmiféle politikai platformon együtt nem vagyunk. Azt gondolom, hogy
teljesen más az, amit a város vezetése megkíván, mint amit itt  Ön színészi előadásokként ad.
Gyanúsítgat  másokat,  konkrét  tudás nélkül  olyan dolgokat mond el,  amiről Önnek semmiféle
tudomása nincs. Van, aki ellássa a hivatali feladatokat. Nem gondolom, hogy az előterjesztés egy
ilyen felszólítást tartalmazhatott volna. Azt kérem Önöktől, hogy arról döntsünk, hogy az április
27-i időpontra tegye át a Képviselő-testület az ülését a Hivatal kérésére. 

Dobi Sándorné képviselő
Látja polgármester úr, Ön megint kéjes vigyorral válaszolt képviselőtársamnak. 

Hegedüs Péter polgármester
Visszautasítom. 

Dobi Sándorné képviselő
Ne utasítsa vissza polgármester úr. Vegye el a szót nyugodtan, hallják a teremben, el fog jutni a
lakossághoz, amit Ön itt már csinál. Bármikor mond bármit egy képviselő, aki nem ért Önnel
egyet,  állandóan  csak  a  negatív  lehúzásokkal  zárja  a  testületi  ülések  napirendi  pontjainak  a
hozzászólásait.  Elmondta  jegyző  úr,  hogy  mennyit  dolgoznak  a  Hivatalban.  Nincsenek  már
dolgozók a Hivatalban, mert elmennek. Jegyző úr is elmegy. Itt vannak a jegyzőkönyvi adatok.
Nincs  fent  jegyzőkönyv  2021.  december  15.  óta.  Szerettem  volna  én  is  visszanézni  a
jegyzőkönyveket  a  testületi  ülés  anyagával  kapcsolatosan  és  nem találom.  Gondolkozzon  el
polgármester úr, hogy mi lesz a Hivatallal. Az, hogy Ferenczi Mária képviselőtársam felszólította
Önt a város érdekében, hogy mondjon le, igen, sajnos idefele jövet idős asszonyokkal találkoztam
a buszmegállóban és ők is ezt kérték. ,,Julika, tegyetek valamit a város érdekében!" Polgármester
úrnak el kell mennie, mert így nem működhet a város, hogy már elsüllyedtünk. 

Ferenczi Mária képviselő
Jegyző úr szóvá tette, hogy nem érkezett egyetlen egy kérés, javaslat sem. Meg tudná mondani
jegyző  úr,  hogy  mi  Dobi  Sándorné  képviselőtársammal  mennyi  írásbeli  kérdést  tettünk  fel,
mennyi előterjesztést adtunk be és ebből mennyit juttatott el a Képviselő-testülethez és mennyi
kérdésünkre válaszolt? Megmondom, egyre sem. Hiába tesszük fel a kérdést, amit itt teszünk fel,
arra sem kapunk választ. Amit írásban teszünk fel kérdést, arra sem kapunk választ. Van értelme,
hogy  feltegyük  a  kérdéseket?  Semmi  értelme  nincs.  Azt  gondolom,  hogy  ez  a  helyzet
Balmazújvároson  tovább  nem  tartható  fenn.  Olvassuk,  hogy  mely  települések  milyen
támogatásokat  kapnak.  Azt  gondolom, hogy a választási  eredmény mindenki  számára ismert.
Ugyanaz,  mint  eddig  volt,  és  eddig  sem  ment  a  város  semmire.  Azt  gondolom,  hogy
pillanatnyilag a város fejlődésének egyetlen akadálya van, az hogy Hegedüs Péter a polgármester.
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Nem fejlődik  a  város  polgármester  úr.  Lássa be!  Nincs  Hivatal.  Válaszolt  arra,  hogy milyen
elképzelése van arra vonatkozóan, hogy a Hivatal hogyan működjön? A meglévő állományból is
lehet  jól  működtetni  a  Hivatalt,  mert  ezek  a  dolgozók  több  10  éves  szakmai  gyakorlattal
rendelkeznek, mégis elmennek a Hivatalból sorba. Ha egy elmegy, azt mondom, jön helyette
másik, de itt sorozatban elhagyják a vezető beosztásban lévők a Hivatalt. Azt gondolom, hogy
ezen érdemes lenne Önnek elgondolkodnia. 

Hegedüs Péter polgármester
Próbáltam keresni  olyan momentumot,  ami  az  előterjesztéshez  kapcsolódik,  de  nem találtam
ebben a hozzászólásban sem. Az, hogy politikai állásfoglalásokat fogalmazunk meg, és azért nem
halad a város, mert újra az a Kormány maradt, aki volt, ez egy erős politikai megfogalmazás volt
képviselő asszony részéről. Azt gondolom, hogy ugyanaz a helyzet volt, amikor Ön is képviselő
lett.  Képviselő asszony elég sokat csúsztat,  sok olyan dolgot  mond el  a lakosságnak, ami fél
igazság, vagy nincs benne igazság. Nekem nem kötelességem ezekre a dolgokra válaszolni. Azt
gondolom, hogy a város működése érdekében mindent megteszünk. Az ilyen hivatkozás, hogy a
buszmegállóban  hallottam,  nem  gondolom,  hogy  ez  az  önkormányzat  testületi  ülésein  egy
hivatkozási alap. Ez egy pletyka alap. Felhatalmazást kaptam a város lakosságától 2024-ig. Az,
hogy Önök itt legyintgetnek, meg azt mondják, hogy úgysem adunk szót, Önök azt próbálják
elhitetni a lakossággal, hogy itt mindenkibe bele van fojtva a szó. Ez egy hazugság. Képviselő
asszonyt  még  egyszer  megkérem,  hogy  nem  a  temető  mellett  pletykálunk  virágot  vásárló
asszonyokkal,  hanem Képviselő-testületi  ülésen  vagyunk.  Megértettem  képviselő  asszony,  és
valószínűleg az Ön idegállapota is kívánnivalót hagy maga után. A Képviselő-testület előtt van
egy előterjesztés, melyben az a kérés fogalmazódott meg, hogy április 27-re tegye át a Képviselő-
testület a tervezett testületi ülést. 

Dobi Sándorné képviselő
Az én idegi állapotom nagyon rendben van. Nem szoktam a testületi üléseken csak úgy kéjesen
vigyorogni,  ha  valaki  hozzám  kérdést  intéz.  Az,  hogy  én  a  temetőnél  dolgozom  és  a
buszmegállóban pletyka szinten az idős asszonyok megkérdeznek bizonyos dolgokat a várossal
kapcsolatosan,  én  megpróbálok  válaszolni  és  nem  vigyorogva,  hanem  őszintén.  Elmondtam
Önnek polgármester úr 2020. októberében, hogy változtasson ezen a helyzeten, amin elindult a
választást követően, mert az nem jó. Akkor én elhatárolódtam az Ön döntéseitől, mert nem jó
úton halad és ezt a városlakók is tudják már azóta. Nehogy azt higgye polgármester úr, hogy
2019-ben, akik Önre szavaztak, azok most is Önre szavaztak volna. Nem fognak 2024-ben sem. 

Hegedüs Péter polgármester
Még szerencse, hogy nekem sokan mást erősítenek meg. Amikor a buszmegállóban állok, nekem
meg azt mondják, hogy vigyük tovább a várost, ne adjuk fel. Van-e még valakinek hozzászólása?
Nem látok erre jelzést. Volt egy módosító javaslat Ferenczi Mária képviselő asszony részéről.
Először azt szavaztatom meg. A módosító indítvány az volt, hogy maradjon az eredeti időpont,
illetve április 27-én majd rendkívüli testületi ülést tartson a testület. Azok az anyagok, melyek
még előkészítés  alatt  vannak,  nem biztos,  hogy feltétlen  kimerítik  a  rendkívüli  testületi  ülés
kritériumait. Ferenczi Mária módosító javaslatát teszem fel szavazásra. 

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 4 képviselő igennel szavazott,
4 képviselő nemmel szavazott, 3 képviselő tartózkodott, így a Képviselő-testület meghozta az

alábbi határozatot:
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84/2022. (IV.13.) számú határozat

A Képviselő-testület 2022. évi munkatervének módosítása tárgyában 

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete nem ért egyet Ferenczi Mária képviselő
azon  módosító  javaslatával,  mely  szerint  a  Képviselő-testület  munkaterv  szerinti  ülése  az
eredetileg tervezett 2022. április 20-i időpontban kerüljön megtartásra. 

Határidő: azonnal
Felelős: Hegedüs Péter polgármester

Hegedüs Péter polgármester
Az eredeti határozati javaslatot teszem fel szavazásra, melyben a Képviselő-testület április 27-re
teszi  át  az  eredetileg  április  20-ra  tervezett  képviselő-testületi  ülést.  Erről  kezdeményezek
szavazást. 

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 7 képviselő igennel szavazott,
4 képviselő nemmel szavazott, így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

85/2022. (IV.13.) számú határozat

A Képviselő-testület 2022. évi munkatervének módosítása tárgyában

1. Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  116/2021.  (XII.15.)  számú
határozatát  úgy  módosítja,  hogy  a  2022.  április  20.  napjára  tervezett  ülését  2022.
április 27-én tartja. 

2. A Képviselő-testület  felkéri  a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati  Hivatal  jegyzőjét,
hogy a határozat alapján gondoskodjon az előterjesztések elkészítéséről és kiküldéséről,
továbbá a képviselő-testületi, valamint a bizottsági ülések megszervezéséről. 

Határidő: folyamatos, illetve 2022. április hónap
Felelős: Dr. Hajdu Miklós jegyző

2. napirend: Előterjesztés  Balmazújváros Város Önkormányzata által a  Balmazújvárosi
Nefelejcs Idősek Otthona számára biztosítandó gépjármű használat tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

Hegedüs Péter polgármester
Beérkezett hozzánk egy kérelem Tarné Lajter Angéla intézményvezető asszonytól. A kérelemben
leírja, hogy meghibásodott az intézmény gépjárműve és ezért kéri a segítségünket. Egy Suzuki
Ignis típusú gépjárművel tudná kisegíteni az önkormányzat az Idősek Otthona intézményt. Van-e
valakinek kérdése?
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Ferenczi Mária képviselő
Látom, hogy 2021. március 30-i dátumú a kérelem. Mikor jelezte először az intézményvezető
asszony  Önnek,  hogy  meghibásodott  az  intézmény  gépjárműve  és  nincs  gépjármű  az
intézményben? Írásban látom, de szóban korábban mikor jelezte? 

Hegedüs Péter polgármester
Megállapítottuk jegyző úrral, hogy a beérkezett kérelemben valószínű, hogy el lett írva a dátum,
mert 2022. április 1-én érkezett be az önkormányzathoz ez a kérés. Korábban érkezett a jelzés,
hogy a gépjármű szerelőnél van és kér segítséget az intézményvezető asszony. A probléma az,
hogy az a gépjármű, amit most felajánlottunk, az is rossz volt és most javítottuk meg és tudjuk
odaadni. 

Ferenczi Mária képviselő
Mondom,  hogy  nem  érdemes  kérdést  feltenni,  mert  nem  válaszolnak  rá.  Mikor  szerzett
polgármester arról tudomást, hogy a gépjármű meghibásodott az intézményben? 

Hegedüs Péter polgármester
Dátum szerint? 

Ferenczi Mária képviselő
Igen. 

Hegedüs Péter polgármester
Mivel  szóbeli  jelzés  volt,  nem  emlékszem  rá,  hogy  konkrétan  mikor.  Felhívtuk  az
intézményvezető  asszony figyelmét,  hogy írásban jelezze,  hogy szabályszerűen tudjunk ezzel
kapcsolatban  eljárni,  mert  képviselő-testületi  döntés  kell  róla.  Az,  hogy  szólítgatjuk  az
embereket, nem elegendő ahhoz, hogy döntsünk. Nyoma kell legyen, hogy ezt kérjük. 

Dobi Sándorné képviselő
Nem tudja polgármester úr, hogy mikor jelezte intézményvezető asszony először szóban Önnek,
hogy meghibásodott az autójuk. Tudnék erre választ adni, de nem szeretném az intézményvezető
asszonyt ezzel bántani. Remélem, hogy ki fog előbb-utóbb derülni, hogy mi van ezzel az autóval.
Gondolkozzon el polgármester úr is rajta. 

Hegedüs Péter polgármester
Nem értem,  hogy min  kell  elgondolkoznom.  Egy  döntést  kell  meghozni,  hogy a  Képviselő-
testület  kisegíti-e  a  Nefelejcs  Idősek Otthonát  ezzel  a  gépjárművel,  ami  műszaki  engedéllyel
rendelkezik  és  fizikálisan  is  alkalmas  arra,  hogy  feladatot  lásson  el.  Van-e  még  valakinek
kérdése? Nem látok erre jelzést. Hozzászólása van-e valakinek? 

Ferenczi Mária képviselő
Szerintem hónapok óta nincs gépjárműve az intézménynek. Szerintem hónapokkal ezelőtt jelezte
polgármester úr felé. Azt is tudja az intézményvezető gondolom, hogy írásban kell benyújtania a
kérelmet. Ha valaki javasolta volna neki hónapokkal ezelőtt, hogy nyújtsa be a kérelmet, akkor
biztos be is nyújtotta volna sokkal hamarabb. Hány éves ez a gépjármű, amit szeretnénk odaadni?
Mi  lesz  a  másik  gépkocsi  sorsa?  Most  megoldjuk  a  problémát,  de  megoldhattuk  volna
hónapokkal ezelőtt is, ha ezt a gépjárművet odaadtuk volna. Nem tudom, hogy egy ilyen egyszerű
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problémát miért hónapokba tellett megoldani. 

Hegedüs Péter polgármester
Ennek az volt  az akadálya,  hogy az intézményi  gépjárművet  fel  kellett  méretni,  hogy lehet-e
javítani,  mennyi  a  költsége,  mennyi  a  javítási  ideje.  A  javaslatunknak  az  a  lényege,  hogy
megjavítattuk a Hivatal autóját és ezt oda tudjuk adni. 

Béke Imréné képviselő
Látom, hogy probléma van mindkét autóval. Egy kis Suzukival túlságosan nem lesznek kisegítve,
mert egy járókeret is alig fér bele és nem óvodásokat fognak szállítani benne. Intézményvezető
asszony,  vagy  polgármester  úr  tárgyaltak-e  már  arról,  vagy  van-e  elképzelés  arra,  hogy
valamilyen pályázatot nyújtsanak be autóvásárlásra? Van ilyen pályázat most? Én nem látok bele
a pályázati kiírásokba. Erről egyáltalán esett-e már szó? Nyilván az lenne a végleges megoldás,
nem az, hogy összetákoljuk a régi autókat. 

Hegedüs Péter polgármester
Nagyon jól megfogalmazta a helyzetet, hogy régi autókkal kell a testületnek, illetve a városnak
számolnia.  Sokszor  elmondtam,  hogy nagyon szeretném,  ha  egy buszt  tudna  a  város  akár  a
Nefelejcs Idősek Otthona intézménynek vásárolni, mint ahogy a Humán Szolgálatnak is tettük
annak  idején.  Jelen  pillanatban  a  városnak  nincs  könnyű  helyzete,  van  több  kategória,  ami
igazából  támogatható országosan. Az 5000 fő feletti  faluprogramok, az 5000-10000 fő feletti
kisvárosi programok és a 25000 fő feletti modern város programok. Pont abba a résbe esünk bele,
ami  most  nem  nagyon  van  támogatva.  Az,  hogy  milyen  feladatellátásra  és  hogyan  tudunk
pályázatot benyújtani, jelenleg nincs erről tudomásunk, hogy ilyen pályázatot nyújthatnánk be.
Ezeket a kérdéseket, amiket nekem is feltesznek, tolmácsolni fogom az intézményvezető felé,
ugyanis az intézmény vezetése az ő feladata. Ezeknek a feladatoknak a megoldása - bármennyire
is próbálják rám testálni ezt a dolgot - az intézményvezető hatáskörébe tartozik. A legnagyobb
probléma  ezzel  az,  hogy  ilyen  kiadásokkal  nem  lehet  előzetesen  az  éves  költségvetésnél
számolni, hogy akár milliós gépjármű vásárlási kiadás lesz egy intézménynél. Ezt eléggé körbe
kell járni, mert ha a város úgy állna, hogy halomba áll a pénz a tartalékban, akkor a Képviselő-
testület  arról  szavazna,  hogy  vásároljunk  új  gépjárművet  a  Nefelejcs  Idősek  Otthona
intézménynek.  Jelen  pillanatban  nem  tudok  rá  tartalékot  és  pénzt,  hogy  milliós  tételben
vásároljunk új gépjárműveket.  Fogunk egyeztetni intézményvezető asszonnyal. Ez átmenetileg
megoldja  a  problémát.  Annak  idején,  amikor  vásárolták  ezt  a  gépjárművet,  nem  volt  egy
szerencsés választás, inkább egy buszt kellett volna vásárolni. Ez is használt gépjármű volt akkor.
Van-e valakinek még hozzászólása?  Nem látok rá jelzést.  A határozati  javaslat  elfogadásáról
kezdeményezek szavazást. 

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

86/2022. (IV.13.) számú határozat

Balmazújváros Város Önkormányzata által a Balmazújvárosi Nefelejcs Idősek Otthona
számára biztosítandó gépjármű használat tárgyában
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Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  egyetért  az  Önkormányzat  és  a
Balmazújvárosi  Nefelejcs  Idősek  Otthona  közötti,  az  előterjesztés  mellékletében  szereplő
haszonkölcsön  szerződés  megkötésével,  amely  az  IUA-633  forgalmi  rendszámú  Suzuki
gyártmányú Ignis típusú személygépjármű határozatlan időre történő használatba adásáról szól. 

A Képviselő-testület  felhatalmazza  a polgármestert  a haszonkölcsön szerződés aláírására és a
szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: 2022. április 14. 
Felelős: Hegedüs Péter polgármester

3.  napirend: Előterjesztés  Balmazújváros  Város  Önkormányzata  2022.  évi
közbeszerzési tervének elfogadására
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

Hegedüs Péter polgármester
Van-e valakinek kérdése? 

Ferenczi Mária képviselő
Azt szoktam mondani, hogy a papír elég sok mindent elbír,  ez a papír is több mindent elbírt
volna.  Ebből  aztán  nem sok mindent  lehet  megtudni.  Ha felolvasom a  3-as  számú építést  a
táblázatban  Balmazújváros  Város  Önkormányzatánál,  akkor  van  két  olyan  sor,  hogy  építési
beruházás. Mondja meg nekem valaki itt a képviselő-testületi tagok közül is, hogy a TOP-3.2.2-
15-HB1-2016-00004 kódszámú beruházás mit  takar? Oda lehetett  volna írni,  hogy ez mi.  Ha
Balmazújváros  lakossága  megnézi  az  önkormányzat  honlapján  a  képviselő-testületi  anyagot,
akkor  tudná,  ha magyarul  odaírnák,  hogy ez milyen  beruházás.  Az alatta  lévő ugyanígy van
építési beruházás címen a második negyedévben. Ez a két beruházás mit takar? 

Hegedüs Péter polgármester
Kordás Ágnest kérdezem, hogy ezek előre megadott táblázatok, amit ki kell tölteni és úgy kell
beadni a hivatalos szervek felé? 

Kordás Ágnes projektmenedzser
Tisztelt Képviselő-testület! A 2021. évi közbeszerzési tervben is ugyanígy ez a két sor szerepelt,
ugyanezzel  a  megfogalmazással.  A kérdésre  a  válasz  hogy a  TOP-3.2.2-15-HB1-2016-00004
kódszámú  a  gázmotoros  projekt,  a  TOP-1.1.1-es  számú  pedig  az  ipari  parkkal  kapcsolatos
projekt.

Hegedüs Péter polgármester
Van-e még valakinek kérdése? Nem látok erre jelzést. Hozzászólása van-e valakinek? Nem látok
rá jelzést. A határozati javaslat elfogadásáról kezdeményezek szavazást. 

11 jelenlévő képviselő közül 11 képviselő vett részt a szavazásban, 11 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:
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87/2022. (IV.13.) számú határozat

Az önkormányzat és a fenntartásában működő intézmények, valamint az önkormányzati
tulajdonban lévő gazdasági társaságok 2022. évi közbeszerzési tervének elfogadása

tárgyában

1. Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kbt. 42. § (1) bekezdése
alapján úgy határoz, hogy Balmazújváros Város Önkormányzat, a Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal, a Lengyel Menyhért Városi Könyvtár, a Veres Péter Kulturális
Központ,  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  és  a  Balmazújvárosi  Nefelejcs
Idősek  Otthona  intézmények,  illetve  a  Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit
Közhasznú  Kft.,  a  Balmazújvárosi  Turisztikai  és  Szolgáltató  Kft.,  a  Balmazújvárosi
VESZ  Városi  Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit  Kft.  és  a  BalmazInterCOM  Kft.
társaságok 2022. évi közbeszerzési terveit az előterjesztés mellékletei szerinti tartalommal
elfogadja.

2. Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kbt. 42. § (1) bekezdése
alapján  felhatalmazza  a  Polgármestert,  az  intézményvezetőket,  valamint  a  korlátolt
felelősségű  társaságok  ügyvezetőit.  hogy  a  közbeszerzési  tervben  nem  szereplő,
időközben  felmerülő  közbeszerzési  értékhatárt  elérő  beruházásokat  folyamatosan
átvezessék a közbeszerzési terveken.

Határidő: folyamatos
Felelős: Hegedüs Péter polgármester

Hegedüs Péter polgármester
A testületi ülést bezárom. 

K.m.f.

Hegedüs Péter
polgármester

Dr. Hajdu Miklós 
jegyző

Koroknai Nóra
jegyzőkönyvvezető
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